



此次英国公司参展由 GAMBICA 贸易协会全权组织安排,该协会主要业务覆盖仪器仪表、控制、自动化和实验室技术等 各行各业。 我们很荣幸向您推荐我们各展商,我们协会各成员,以及我们行业的其他的英国企业。 欢迎来咨询台 21096 处了解

The British participation is organised by GAMBICA the association for the instrumentation, control, automation & laboratory technology industries in Great Britain. We will be pleased to guide you to our exhibitors, to members of our association and to other British companies in our industry. Please visit our information stand 21096

您也可以通过以下方式与我们联系:+44 20 7642 8080。 电子邮箱: info@gambica.org.uk。www.gambica.org.uk Alternatively we can be contacted on: +44 20 7642 8080. Email: info@gambica.org.uk. www.gambica.org.uk

以下公司与我们一起加入英国参展商的行列:

The following companies are exhibiting with us in the British group:

Goodfellow 21094

www.goodfellow.com

全球领先的供应商,提供满足研究、开发以及科学和行业专业生产所需的金属、合金、 陶瓷、玻璃、聚合物、化合物、复合材料和其他材料。

Currently celebrating 70 years of facilitating scientific innovation, Goodfellow is a leading global supplier of metals, alloys, ceramics, glasses, polymers, compounds, composites and other materials to meet the research, development and specialist production requirements of science and industry.



21099 **OpTek Systems**

www.opteksystems.com

激光微加工设备和加工分包服务的全球供应商。分析仪器市场中, OpTek 专业从事用 于光谱仪、毛细管电泳仪、流式细胞仪和气体传感器中的高精度狹縫、孔、毛细管和纤 维的激光加工。

OpTek Systems is a global supplier of laser micromachining equipment and subcontract processing services. In the analytical instrument market, OpTek specializes in the laser machining of high precision slits, holes, capillaries and fibers used in spectrometers, capillary electrophoresis instruments, flow cytometers and gas sensors.



21095 **Specac**

www.specac.co.uk

FTIR、UV/Vis、XRF 和 XRD 等应用的创新配件及样品制备解决方案领先制造商。我 们的配件有助于从近液氮温度到 800°C 的样品分析,以及从真空到 6000psi 的压力分

Specac is the leading manufacturer of innovative accessories and sample preparation solutions for FTIR, UV/Vis, XRF and XRD applications. Our accessories enable the analysis of samples from near liquid nitrogen temperatures to 800°C and pressures from vacuum to 6000psi.



Starna Scientific

www.starna.com

Starna Scientific 创立于 1964 年,在分光光度计单元、光学元件和法定标准物质的质 量、服务、创新和合作方面有着世界级的声誉。

Starna Scientific Ltd, established in 1964, has a worldwide reputation for quality, service, innovation and co-operation in the production and supply of spectrophotometer cells, optical components and Certified Reference Materials.



21098